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OPTION CONTRACT ON EQUITY SHARES 
 

ALLIANZ AG, EUROTUNNEL SA, EURODISNEY SCA 

 
DELISTING 
 

 
1. Contracts: Allianz AG (AZ1), Eurotunnel SA (TN1) and Eurodisney SCA (ED1) Equity Option 

Contracts, American style. 

  

2. Background: Euronext Paris will delist the Allianz AG, Eurotunnel SA and Eurodisney SCA 
American-style individual equity options, subject to no objection from the regulator. 

 
3. Effective Dates for options on Allianz AG: Suspension of trading in all series beyond the 

September 2006 expiry month will be effective from 30 August 2006. No further series will be 

introduced from this date. On Monday 18 September 2006, following the expiry of the September 

2006 series, the contract will be delisted. 

 
4. Effective Dates for options on Eurotunnel SA and Eurodisney SCA: Suspension of trading of 

all existing series will be effective from 30 August 2006 and delisting of all existing series will be 

effective from 18 September 2006. 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

For further information in relation to this Bulletin, members should contact Equity Product 

Management Paris (01.49.27.59.64) or their Account Manager at Euronext.liffe. 
 

 

 



  

Web site:  www.euronext.com/derivatives 

 

Les marchés dérivés d'Euronext ("Euronext.liffe”) incluent les marchés dérivés gérés par Euronext Amsterdam, Euronext Bruxelles, 

Euronext Lisbonne, Euronext Paris et LIFFE Administration & Management respectivement les marchés d’Amsterdam, Bruxelles, 

Lisbonne, Paris et Londres. 

 

Euronext NV, PO Box 19163, 1000 GD Amsterdam, The Netherlands 

  

2

 

 

 
PARIS BULLETIN No. 2006 - 33 

 
 

DATE DE PUBLICATION: 29 août 2006 

DATE EFFECTIVE: 30 août 2006 

  

OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES 

 

ALLIANZ AG, EUROTUNNEL SA, EURODISNEY SCA  
 

RADIATION 

 
 

1. Contrats: Options sur actions Allianz AG (AZ1), Eurotunnel SA (TN1) et Eurodisney SCA 

(ED1) de style américain. 

 
2. Détail: Euronext Paris a décidé de la radiation des options sur action de type américain Allianz 

AG, Eurotunnel SA et Eurodisney SCA, si l’Autorité des Marchés Financiers ne fait pas usage de 

son droit d’opposition. 
 

3. Date effective pour Allianz AG: Toutes les séries au-delà de l’échéance septembre 2006 seront 

suspendues à partir du 30 août 2006.  A partir de cette date aucunes nouvelles séries ne seront 

introduites.  Le lundi 18 septembre 2006, après l’expiration l’échéance septembre 2006, le contrat 
sera immédiatement radié.  

 

4. Date effective pour Eurotunnel SA et Eurodisney SCA : Toutes les séries existantes seront 
suspendues à la négociations à partir du 30 août 2006 et elles seront radiés à partir du 18 

septembre 2006. 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
Pour tout complément d’information concernant ce Bulletin, merci de bien vouloir contacter Equity 
Product Management Paris (01.49.27.59.64) ou votre Chargé de Clientèle chez Euronext.liffe. 
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